

# 持非中華民國護照旅客 入出境時須按捺指紋及照相

Non-R.O.C. citizens are required to have their fingerprints and photos taken during the departure and arrival immigration inspection.



## (1) 哪些人需要按捺指紋及照相?

What types of foreign passengers are required to have their fingerprints and photo taken?

外國人、臺灣地區無戶籍國民、大陸地區人民、香港及澳門居民。  
Foreigners, Nationals without registered household in the Taiwan area, people of the mainland China area, and residents of Hong Kong and Macau.

## (2) 要怎麼按捺指紋及照相?

Who are required to have their fingerprints and photos taken?

依照畫面引導指示，雙眼注視鏡頭，雙手食指置放於指紋感光處。  
Follow the instructions on the screen, look straight into the camera, and place both of your index fingers on the fingerprint sensors.



## (3) 何處須按捺指紋及照相?

Which airports are implementing this measure?

- 1 高雄國際機場於102年度12月18日起試辦實施。  
Kaohsiung International Airport will begin trial sessions on Dec. 18<sup>th</sup>, 2013.
- 2 桃園國際機場、松山國際機場及其他機場、港口於103年度下旬陸續開放使用。  
Taoyuan International Airport, Songshan International Airport, and other airports and ports will begin in late 2014.



內政部入出國及移民署 關心您

# 教育部本部電子收文附件下載網頁

備註一：「公文文號」為公文中的發文文號(非綠單文號)，應為10-11碼的英數字組成

備註二：「公文日期」為公文中的發文日期

* 公文文號		公文日期	格式: 2012-02-04	
--------	--	------	----------------	--

查無資料!

All Right Reserved, Copyright © MOE.